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RG.0012.54.2018 

 

 

Protokół Nr 52/18 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

odbytego w dniu 25 września 2018 roku. 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 903 a zakończyła o 1000. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Bolesław Puka, 

który powitał przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne na 

posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad (w chwili 

otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista obecności 

znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodniczący Komisji Bolesław Puka  przedstawił proponowany porządek 

obrad.  

Porządek obrad  przyjęto bez uwag do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag i 

odczytywania. 

 

Ad. IV/1. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy przedstawiła Kierownik Zespołu 

Infrastruktury Izabela Szałaj.  

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/2.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 

2018 przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany  – 5 głosów 

„za”– jednogłośnie. 
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Ad. IV/3. 

Skarbnik Gminy Anna Szeliga dokonała ogólnego przedstawienia informacji z 

wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 2018r. 

Powiadomiła także o pozytywnej opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o w/w 

informacji.  

 Komisja  przyjęła do wiadomości przedstawione dane.  

Informacja z wykonania budżetu Gminy Radomyśl nad Sanem za I półrocze 

2018r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V. 

Radny Jacek Pamuła, na wniosek mieszkańców miejscowości Rzeczyca Okrągła 

zgłoszonego na zebraniu wiejskim, wystąpił o remont dróg będących w złym 

stanie technicznym w tym sołectwie. 

 

Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 

 

   

            Przewodniczący Komisji 

 

                            Bolesław Puka 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 

 

Piotr Chodur 
 

 


